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Fractie PVV Dordrecht  
Het politiek centrum  
P/a Voorstraat 367  
3311 CT Dordrecht 
 
College van burgemeester en wethouders van de gemeente Dordrecht  
Postbus 8 
3300 AA Dordrecht 
 
Betreft: artikel 40 vragen over het vergroten van bewustwording bij ondernemers en   
    ouderen inzake cybercrime 
 
Dordrecht, 10 september 2020 
 
Geacht College, 
 
Uit een bericht van het Centrum voor Criminaliteitspreventie en Veiligheid (CCV) op 
maandag 7 september 2020 (*) blijkt dat ruim twee derde van de MKB-bedrijven 
onvoldoende is voorbereid op een cyberaanval. 
 
Dat is zorgelijk aangezien 1 op de 8 ondernemers in Nederland met cybercriminelen te 
maken krijgt en de financiele gevolgen voor aangevallen ondernemers groot kunnen zijn.  
 
Om het midden- en kleinbedrijf (MKB) weerbaarder te maken tegen de digitale gevaren die 
ze lopen, is door het Cyber Weerbaarheidscentrum Brainport in Eindhoven met relevante 
partners uit het veld van IT-security op dinsdag 8 september 2020 het cyberevent ‘Iedere 
dag gehacktdag’ georganiseerd. (**) 
 
Een andere doelgroep die kwetsbaar is voor cybercrime, zijn ouderen die online actief zijn. 
Zo blijkt uit een onderzoek van CCV onder senioren dat 10% ooit slachtoffer was van 
cybercrime en ongeveer de helft zich weleens kwetsbaar voelt op internet. (***) 
 
PVV Dordrecht maakt zich zorgen over de digitale weerbaarheid van Dordtse ondernemers, 
alsmede ouderen en daarom wil ondergetekende dan ook graag de volgende vragen aan het 
College stellen: 
 
1) Deelt u de mening dat het van het grootste belang is dat Dordtse ondernemers en 
ouderen zich bewust zijn van de digitale gevaren die zij lopen? Zo nee, waarom niet? 
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2) Kunt u aangeven wat de gemeente en eventuele partners momenteel doen om de 
problematiek van cybercrime onder de aandacht van ondernemers en ouderen te brengen? 
Graag een gemotiveerd antwoord met zoveel mogelijk details. 
 
3) Deelt u de mening dat een event als ‘Iedere dag gehacktdag’ een waardevolle bijdrage kan 
leveren in het vergroten van het bewustzijn van Dordtse ondernemers inzake 
cybercriminaliteit? Zo ja, bent u bereid zo snel mogelijk met relevante partners een Dordtse 
editie te organiseren & zo nee, waarom niet? 
 
4) Deelt u de mening dat het een goede zaak is om (al dan niet in het kader van een 
eventueel te organiseren cyberevent) sessies te organiseren voor MKB’ers en ouderen met 
studenten van Zuid-Hollandse hogescholen die zich op de ICT-sector richten? 
Zo nee, waarom niet? 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
D.T.J. van Leeuwen   
Fractievoorzitter PVV Dordrecht 
 
 
 
BRONNEN 
 
(*) https://hetccv.nl/nieuws/ondernemers-onderschatten-risicos-cybercrime/   
 
(**) https://hetccv.nl/agenda/cyber-event-voor-ondernemers/   
 
(***) https://hetccv.nl/onderwerpen/cybercrime/documenten/onderzoek-senioren-en-
cybercrime/  


